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6.Januar 2022 

Kære forbrugere i Mou Kraftvarme 

I den seneste tid har der været mange historier i pressen om stigende 

fjernvarmepriser. Ifølge dansk fjernvarmeforening er det pustet op til at være 

et større problem end hvad virkeligheden viser. Der er ca. 1,8 mio 

fjernvarmeforbrugere i Danmark, omkring 100.000 får en stor stigning og ca. 

100.000 får en mindre stigning.  

Jeg vil ikke negligere hvad det betyder for de berørte forbrugere, og vi ved 

jo også kun alt for godt at vi ikke er usårlige over for udefra kommende 

påvirkninger. 

I Mou Kraftvarme er der ikke indikationer på at vi kommer til at hæve prisen. 

Naturgassen er rigtigt nok i nogle helt vilde niveauer. Her i januar er prisen 

for en m3 gas over 10 kr, og vi har været vant til at give under 1 kr. Men 

vores set up, hvor vi kender ca. 80% af vores omkostninger, via solfangerne og 

Zinck varme, og det faktum at det ofte giver ganske godt at lave strøm på 

vores motorer og at vi har plads til varmen når de kaldes ind, gør at den del 

af varmen kan være meget billigere end at bruge gaskedlen, og nogle gange 

faktisk giver overskud.  

Der er lidt mere arbejde for vores daglige tilsyn at få tingene til at spille 

helt rigtigt og tage de rette beslutninger, samt det vigtige samarbejde med 

Zinck varme - så vi også passer på ham. Som det ser ud lige nu, så har vi et 

godt mix af ben at stå på, men det er klart at hvis den nuværende situation 

bliver normalen, så skal vi også kigge på det fremtidige set up - og det gør 

vi naturligvis løbende.  
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